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V Praze dne 10. 5. 2023 

 

Tomáš Janko 

předseda oddílu TJ Dukla Praha 

a 

Pavel Gazda 

předseda oddílu LSK Frýdek-Místek 

 

 

 

 

Věc: Odpověď na dopis zaslaný ČSMP dne 8. 5. 2023 

 

 

Vážení páni předsedové, 

 

reaguji na vámi zaslaný dopis, ve kterém shrnujete znepokojení v souvislosti s pořádáním Českého 

poháru mládeže. Rád bych vám jménem ČSMP objasnil zmiňované body v dopise, které ve vás 

vzbuzují znepokojení a považujete za nutné jejich vysvětlení. 

 

V prvním bodě zmiňujete „Nejprve nedodržení interních směrnic na 2. kole ČPM, které vyústilo 

v rezignaci D. Kašpara na všechny svazové funkce“.   

 

Organizátorem 2. kola ČPM byl oddíl TJ Dukla Praha, který si zajistil zodpovědné osoby (vedoucí 

disciplín) na jednotlivá sportoviště.   

Pokud je výše uvedeným nedodržením směrnic myšlena debata k běžecké trati na Laser Run několik 

dní před závodem a následná diskuze v den závodu při přípravě této běžecké trati, ke které došlo 

mezi Technickým delegátem (D. Kašpar), vedoucím Laser Runu (B. Hrudka), členkou STK 

(V. Váňová), koordinátorkou SpS (A. Kučerovou) a dalšími, pak dle vydané směrnice měl TD právo 

pozastavit soutěž na dobu potřebnou k odstranění jím zjištěných nedostatků. Což se ovšem nestalo.   

 

Rezignace  D. Kašpara na všechny svazové funkce nás překvapila, velmi  nás  mrzí, ale respektujeme 

toto osobní rozhodnutí. V zaslaném  e-mailu, ze dne 24. 4. 2023, D. Kašpar  mj. uvádí: 

 

„Rád bych se vedení svazu omluvil, že ve svěřené funkci technického delegáta jsem nezvládl splnit 

zadaný úkol – aby trať na závodě Českého poháru mládeže byla maximálně blízká tzv. nulové trati, 

ale zároveň byla dodržena její předepsaná délka.“ 
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Druhý bod „Jen několik dní poté přišla informace, že v rozporu s oficiálním závodním kalendářem 

bude zařazena v rámci Czech Open 2023 také kategorie U15“. 

 

V rámci přípravy zmiňovaného závodu jsme usoudili (organizační tým), že bude vhodné tento závod 

rozšířit i o kategorii U15, jelikož to nijak nezasáhne do časového harmonogramu a dáme tím této 

kategorii možnost závodu navíc oproti plánovanému kalendáři (tedy možnost plnit limity STM). 

Tuto informaci jsme rozeslali e-mailem na zástupce oddílů 26. 4. 2023.  

V letošním roce má tato kategorie o 3 domácí závody s možností plnění limitů STM méně, jelikož 

seriál závodů O pohár Dukly je organizovaný pro kategorie od U7 do U13 a pak je vypsána otevřená 

kategorie Open (100m plavání a 1000m běh).     

 

Bod 3 „Dle Manuálu organizace soutěží je organizátorovi uložena povinnost předložit nejpozději 

20 dní před konáním akce návrh propozic STK a bezodkladně po schválení je pověřený pracovník 

má rozeslat e-mailem na oddíly. Svaz, který tento závod pořádá tedy sám nedodržel vlastní 

směrnice? Jak jinak si máme vysvětlit, že jsme propozice obdrželi 03.05., tedy pouhých jedenáct dní 

před závodem? 

 

Informace o zpoždění propozic byla zaslána e-mailem na zástupce oddílů dne 26. 4. 2023 s tím, že 

propozice budou rozeslány začátkem následujícího týdne. Ke zpoždění došlo z důvodu uzávěrky 

přihlášek zahraničních závodníků (1. 5. 2023), aby časový harmonogram závodu již nemusel být 

měněn a reflektoval počet přihlášených závodníků do jednotlivých kategorií. 

 

Jako příklad dodržování směrnic ČSMP ohledně pořádání závodů bych rád uvedl fakt, že propozice 

na 2. kolo ČPM pořádaného oddílem TJ Dukla Praha dne 22. 4. 2023 byly zaslány pověřené osobě 

STK dne 4. 4. 2023, tedy 18 dní před závodem a tedy po stanovené lhůtě. 

 

Čtvrtý bod vašeho dopisu „ A jako návdavek další porušení, tentokrát Prováděcích pokynů pro 

šermířskou disciplínu v rámci ČPM. Tam se jasně uvádí, že kategorie U17 a U19 mají šermovat 

odděleně. Spolu s propozicemi jsme však dostali informaci, že na Mistrovství České republiky (!) to 

bude jinak. S dovětkem, že se výbor takto rozhodl na základě doporučení KVS. 

 

V úterý dne 2. 5. 2023 proběhlo mimořádné jednání VV ČSMP, kde se mj. projednávala příprava a 

organizace závodu CZECH OPEN 2023. Jak již bylo zmíněno, tak 1. 5. 2023 byla uzávěrka přihlášek 

zahraničních závodníků, ke kterému se přihlásil pouze 1 závodník do kategorie U19. Na základě 

tohoto faktu bylo na jednání řešeno, jak umožnit kategorii U19 plnohodnotný závod, jelikož 

při malém počtu přihlášených by se mohlo stát, že se v této kategorii neuskuteční šermířská 

disciplína. Na základě doporučení KVS VV ČSMP rozhodl, že pro tento závod bude šermířská 

disciplína sloučena pro kategorie U17 a U19, aby soutěž proběhla dle pravidel, když se jedná o 

MČR. Z průběžných výsledků ČPM 2023 je patrné, že v kategoriích U19 po prvních dvou kolech 

startoval hraniční počet závodníků, proto je snaha ČSMP uspořádat pro tuto kategorii plnohodnotný 

závod.   
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Na závěr Vašeho dopisu nás žádáte: 

• „o důsledné dodržování směrnic, které sami vydáváte“ 

• „o vysvětlení, jaké jsou důvody pro sloučení kategorií v rámci Czech Open 2023“ 

• „o vytvoření závazné metodiky, jak měřit trať na laser run pro závody ČPM“ 

• „o zlepšení komunikace s oddíly“ 

 

Vámi uvedené žádosti, bod jedna a dvě, jsou vysvětleny v textu tohoto dopisu. Bod ohledně 

vytvoření metodiky byl řešen  na mimořádném jednání VV ČSMP dne 2. 5. 2023, viz zápis z tohoto 

jednání. Ohledně bodu zlepšení komunikace s oddíly bychom rádi znali vámi zjištěné nedostatky, 

abychom na ně mohli reagovat. 

 

Snad jsem vám ve stručnosti odpověděl na všechny body z vašeho dopisu. Zájmem vedení ČSMP 

je hledat co nejlepší řešení, která povedou ke prospěchu všech, a především našeho sportovního 

odvětví.  

 

Závěrem bych rád dodal, že ČSMP se stále potýká s nedostatkem zkušeného personálu. Proto jsme 

otevřeni a uvítáme jakákoli konstruktivní řešení a konkrétní návrhy, které budou vždy připojeny 

k vašim výtkám. 

 

 

 

 

 

S přátelským pozdravem,  

 

Za výkonný výbor Českého svazu moderního pětiboje 

 

Ing. David Marčev, Ph.D.  

Předseda ČSMP 
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